
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 12. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 828
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor det tyder på, at der er markant flere
personer på vej på integrationsydelse end de 9000 personer, som regeringen
kalkulerede med ville komme på integrationsydelse? Og om det markant stør-
re tal på ca. 50.000 personer får regeringen til at genoverveje lovstramnin-
gen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. august 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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